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From:

Sent: Thur 3/18/2021 8:31:39 AM

Subject: FW: PVA PGO-
Received: Thur 3/18/2021 8:31:40 AM

Beste allen,

Bijgaand een nagekomen mail voor bij de stukken van de stuurgroep Registratie CIMS, later vanochtend.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: donderdag 18 maart 2021 09:16

ar:CEE ERE SEESrv. ENE
Onderwerp: FW: PVA PGO

Deze mail kwam zojuist binnen vanuit VWS.

Lijkt mij relevant om deze ook nog als nagezonden stuk met de stuurgroep te delen.

Groet

BEN eninvws.ni>
rt 2021 09:03

@rivm.nl>; [SAE @rivm.nl>

orminvws.o LARS
AEDI (CRED) “RE ivi. EEE BE, (REED)

Subject: PVA PGO

Graag willen we jullie het volgende meegeven voor het plan van aanpzk (PvA) dat jullie op dit moment aan het opstellen zijn
voor het ontsluiten van vaccinatiegegevens naar PGO's.

Vanuit de VWS directies PDC-19, PG en I&Z zien we dat er inzet wordt gevraagd op 3 trajecten omtrent het ontsluiten van

vaccinatiegegevens:
1. vanuit CIMS voor vaccinatiebewijzen;
2. vanuit CIMS (fase 1, COVID-19) en Praeventis (fase 2, RVP) naar PGO’s;

3. vanuit CIMS en Praeventis naar het cliéntenportaal.

Vanuit VWS zien wij de urgentie voor traject 1, het ontsluiten van COVID-19 vaccinatiegegevens naar vaccinatiebewijzen, maar

willen we ook graag de continuiteit van traject 2 en 3 borgen. In contact met PDC-19 is besproken om de focus van het RIVM -

vanwege een capaciteitsprobleem aldaar — op het eerste traject te richten. Er is afgesproken om over enkele weken de

resultaten voor het ontsluiten van vaccinatiebewijzen (traject 1) op te leveren. Verder is na interne afstemming binnen het RIVM

besloten om een nieuw plan van aanpak op te stellen voor het tweede traject (het ontsluiten naar PGO’s). We zien echter ook de

raakvlakken en mogelijke overlap tussen de verschillende trajecten. Omdat we voor traject 2 terug naar de tekentafel gaan,

willen we jullie vragen om in het plan van aanpak van dit traject alvast goed de verbanden met de andere trajecten op te

nemen. Daar waar kansen zijn om werkzaamheden te combineren of om onderdelen te hergebruiken willen we dat graag

stimuleren.

Daarbij vragen wij jullie ook om zoveel mogelijk rekening te houden met de oorspronkelijke planning van de verschillende

trajecten: op 28 januari jl. is er in de Kamerbrief *Verder met VVaccineren’ gedeeld dat fase 1 van traject 2 in het voorjaar zou
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worden afgerond, fase 2 volgt aan het eind van het jaar. Met de betrokkenen - 0.a. met het RIVM - is zelfs een strakkere

planning afgesproken: fase 1 zou eind april afgerond zijn. Eenzelfde planning is medegedeeld aan de Kamer voor traject 3.

Als het plan van aanpak voor traject 2 af is, zullen wij de planning en mijlpalen delen binnen VWS zodat we ook intern goed op

de hoogte zijn van elkaars trajecten.

Hopelijk kunnen we op deze manier waar mogelijk de krachten bundelen om uiteindelijk tot de gewenste resultaten te komen.

Met vriendelijke groet,


